
Zápis z Členské schůze Bytového družstva Otavská 6 konané dne
23.2.2015

     Na Členské schůzi předseda BD p. Dvořák požádal přítomné členy BD o
sdělení jmen na zvonkových tablech, které se obnoví novými nápisy. Dále se
domluvilo, že se nechají nastavit všechna pohybová čidla nádobu svícení cca
1min.  a  jen  v době  tmy  a  ladící  tlačítka  volně  dostupná  se  zaslepí,  aby
nedocházelo k jejich neodborné manipulaci (dlouhé intervaly svícení i za bílého
dne).
     Rozdali se listiny s novými variabilními symboly pro platby na účet BD. O
tuto změnu požádala fy. MATY , která spravuje účetnictví pro BD.
   Dalším bodem bylo řešení  převodu BD na  SVJ,  předseda  BD p.  Dvořák
požádal  přítomné,  aby  ze  svých  řad  vybrali  lidi  kdo  bude  v novém
Představenstvu a Revizní komisi vzniklého SVJ. Na novém představenstvu bude
aby se zajistilo neúvěrování stávajícího úvěru z ČMSS. Pokud členové družstva
v bytech 3+0 nebudou mít 100% doplacenou spoluúčast na výměnu balkonů a
oken nebude družstvo souhlasit s převodem na SVJ.
     Členská schůze volila nově do revizní komise svoji členku BD Otavská 6 p.
Nachlingerovou.
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